

ANGLAIS DÉBUTANT

WEEK 21 (TWENTY ONE)

18 April 2024

I walk the hiking trails	<i>Je marche sur les chemins de randonnée</i>
I have my camera ready to use	<i>J'ai mon appareil photo prêt à l'emploi</i>
I have my camera in my hand	<i>J'ai mon appareil photo à la main</i>
I take many photos	<i>Je prends beaucoup de photos</i>

Photograph / Photo	<i>Photographie / Photo</i>
Photographer	<i>Photographe</i>
Picture	<i>Image</i>

The definition of the English word "**picture**" is - a visual representation of a person, object, or scene such as:

*La définition du mot anglais « **picture** » est : la représentation visuelle d'une personne, d'un objet ou d'une scène, comme :*

Photograph	<i>Photographie</i>	Illustration	<i>Illustration</i>
Painting	<i>Tableau</i>	Portrait	<i>Portrait</i>
Painting	<i>Peinture</i>	Drawing	<i>Dessin</i>

The English word "**image**" is mostly used to describe a mental picture or an idea that people have about someone or something

*Le mot anglais « **image** » est surtout utilisé pour décrire une image mentale ou l'idée que les gens se font de quelqu'un ou de quelque chose*

+++++++

In Morocco the countryside is varied and there are many splendid views
Au Maroc le paysage est varié et les vues sont nombreuses et splendides

There are many oasis but they are suffering

Il y a beaucoup d'oasis mais elles sont malades [elles souffrent]

because of the lack of water

à cause du manque d'eau

because of the shortage of water

à cause d'une pénurie d'eau

La verbe « manquer »

In my French-English dictionary there are 16 different translations (and usages) of the French verb "**manquer**". Here is the one translation that we talked about this week:

*Dans mon dictionnaire français-anglais, il y a 16 traductions (et usages) différents du verbe français « **manquer** ». Voici la traduction dont nous avons parlé cette semaine :*

Fred is absent from the workshop, we miss him

Fred est absent de l'atelier, il nous manque